
Zápis č. 37 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 1.12.2011 od 17:30h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Hana Plačková, Libor Krutiš a Ing. Petr Dužík. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Vánoční dílnička 
4. Setkání u Jihlavky 
5. Různé 
6. Ukončení 

 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje: 

• Ze ZPMVČR získáme 4.000 Kč za získání nových pojištěnců.  
• Připravil přáníčko pro tuto děti: Filip Mařa a Viktor Smutný (syn Jany Elsnerové) 
• Obdrželi jsme žádost o ukončení členství od Reginy Matouškové z důvodu změny 

bydliště: 
- SR bere na vědomí žádost Reginy Matouškové o ukončení členství.  

• Na rozsvícení vánočního stromu bylo na dobrovolných příspěvcích vybráno 10.059 Kč 
a 38 přáníček. Předseda děkuje všem členům sdružení, kteří se na zdárném průběhu 
akce podíleli. Zvláštní poděkování pak patří: 

- Vinařství Jan Plačeka a Tomáši Fraibergovi za darování vína pro akci. 
- Josefovi Brázdovi za ozvučení akce. 
- Josefovi Brázdovi a Karlovi  Badinovi za zapůjčení lešení pro podium. 
- Karlovi Osičkovi za připojení k elektrické síti. 

 
Pokladní zpráva:  

• stav pokladny k 1.12.2011:  13.153 Kč. 
- z pokladny bude vyplaceno Haně Plačkové 4.000 Kč (účet za habry) 

 
 

3) Vánoční dílnička 
 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že ve pátek 2. prosince 2011 od 16h v jídelně MŠ se pečou 
perníčky. Petra Dužíková,  Hanka Plačková a Hana Krutišová udělají těsto. 
 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že Tvořivá Adventní Vánoční dílnička se uskuteční v pátek 
9. prosince 2011 od 16h v jídelně MŠ. Plakát připravila jednatelka ve spolupráci s předsedou. 
Plakáty jsou vyvěšeny na obvyklých místech. 
 
Budou tyto výrobky: 



1. stůl – papíroví andělíčci – Eva Havlová. 
2. stůl – svícínek - Lenka Badinová  (Eva Havlová napeče perníčky, Jan Černý zajistí svíčky) 
3. stůl – závěs z papíru - Hanka Plačková 
4. stůl – téma zajistí Hana Plačková – Lenka Svobodová 
5. stůl – téma zajistí Hana Plačková – Monika Příkazská 
6. stůl - téma zajistí Hana Plačková – Miloslava Plačkova 
 
U kasičky pro výběr příspěvků na materiál bude Jan Černý. 
 
 
4) Setkání u Jihlavky 
 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že mluvila s panem Pavlem Kouřilem, který s účastní 
Bráničánku na akci počítá ve stejném rozsahu jako v roce 2010 (tj. zajištění drobného 
občerstvení, svařáku, výběr dobrovolných příspěvků na Dětské hřiště. 
 
 
5) Volné návrhy 
 
V diskusi zvažovány možnosti pořádání turistických výletů v jarních měsících roku 2012, 
které by volně navazovaly na tradici akce „100 jarních kilometrů“.  
 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 18:45. 
 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


